
 
 

Jubilarissen geëerd op nieuwjaarsreceptie JVC-SIOL 4 januari 2025 
 

 
 
Een gedenkwaardig moment. Voor het eerst hielden JVC Cuijk en SIOL op zaterdag 
4 januari 2025 een gezamenlijke nieuwjaarsreceptie en wel in de kantine van JVC 
Cuijk. Deze bijeenkomst verliep bijzonder gezellig. Acht JVC-jubilarissen werden 
door JVC Cuijk-voorzitter Robert Vredeveldt toegesproken. Dit waren Ben Ebben, 
Jeroen en Martin van den Hanenberg, Ivo Muyris, Jan Peters, Peter Pluk, Jan Raap 
en Sjaak Wellesen. Jo van den Berk en Louis Thijssen konden niet aanwezig zijn en 
worden later op een passend moment gehuldigd. Verder werden ook drie SIOL-
jubilarissen door SIOL-voorzitter Otto Hafkenscheid geëerd: André de Ruiter, Jeroen 
van Tilburg en Nico van de Wal. Daarna volgde een genoeglijk samenzijn waarbij bij 
wijze van SIOL-verrassing zanger Jamie de feestvreugde verhoogde hetgeen zelfs 
culmineerde in een heuse en verbroederende polonaise. 
 



Hieronder de toespraken met foto's van de jubilarissen en enkele foto's die de sfeer 
van deze middag goed weergeven. 
 

Ben Ebben, 25 jaar lid JVC Cuijk 

 

 
Beste Ben, 

Je bent in totaliteit mogelijk door tussenpozen veel langer dan 25 jaar lid van JVC 
geweest. Jij speelde in de jeugd en als senior. Verder was je In die tijd ook 
jeugdleider, leider van de dames en van JVC4. 

Op zondagmorgen nam je taak op je van veiligheidsfunctionaris en stond jarenlang 
in het kassahokje bij de entree van het hoofdveld. 

Ook kende iedereen je als kantinemedewerker.  

Hoe belangrijk zij al deze vrijwilligerstaken. Ben, hartelijk dank hiervoor en proficiat 
met je 25-jarig jubileum. 



Martin van den Hanenberg, 40 jaar lid JVC Cuijk 

 
Beste Martin, 

Op het moment dat de familie van den Hanenberg in 1982 vanuit Barneveld naar 
Cuijk ging verhuizen, hadden we er in Cuijk 3 actieve JVC-leden bij. Althans, toen 
hun zoon Jeroen ging voetballen raakten ook Martin en Lia stevig betrokken bij de 
club. 
Martin, jij en je vrouw Lia gaven een goed voorbeeld aan jullie zoon Jeroen, die tot 
op de dag van vandaag actief is als leider van JVC 1. 
  
Deel uitmaken van een club betekende voor jullie als vanzelfsprekend ook actief 
bijdragen als vrijwilliger. Martin, je was in de jaren '80 penningmeester in het bestuur 
waarvan Leo Temmink voorzitter was. Lia stond in die jaren achter de bar.  
Toen Leo Temmink in 1987 Prins werd van de Nolers, werd jij zijn adjudant. Niet 
alleen als penningmeester droeg je je steentje bij, maar ook als jeugdleider van 
bijvoorbeeld de A1. De jeugdopleiding van JVC had in die tijd een regionale 
uitstraling en spelers uit de hele omgeving kwamen naar, toen nog, JVC ‘31. Samen 
met Frans Stoots regelde jij het vervoer van deze spelers en jullie haalden spelers 
op uit Grave en Escharen om zo wekelijks 2 tot 3 keer te kunnen trainen bij JVC 
  
Je bent ook nog leider geweest bij JVC 1 in de tijd dat Harrie Verbruggen trainer was 
van de succesvolle lichting die 3 jaren achter elkaar kampioen werd en 
doorpromoveerde naar de eerste klasse, destijds het tweede amateurniveau van 
Nederland. 
  
In die jaren ben je voor al je JVC-werkzaamheden door de Algemene Leden 
Vergadering benoemd tot lid van verdienste.   
  



Martin, een 40-jarig lidmaatschap met grote glans en we willen je met dit jubileum 
graag feliciteren.   
 

Jeroen van den Hanenberg, 40 jaar lid JVC Cuijk 

 
 
Beste Jeroen, 
 
Je bent bij JVC Cuijk begonnen op negenjarige leeftijd in de E2. Vanaf die tijd ben je 
actief gebleven bij JVC Cuijk. Als voetballer, als leider of in een andere rol. 
Je maakte deel uit van een voetbalgezin. Je vader en moeder waren hele 
weekenden bij JVC Cuijk en als toeschouwer of als vrijwilliger actief. Het kon dan 
ook niet anders dat jij in hun voetsporen zou gaan treden. 
  
Als actief voetballer heb je in de jeugdafdeling met de selectieteams waarin je 
speelde hele mooie successen behaald. Je maakte deel uit van een hechte en 
kwaliteitsvolle jaargang. Na de E2 werd dit de E1 en vanaf dat moment speelde je 
altijd in het meest talentvolle team van leeftijdscategorie. Een illuster rijtje trainers 
hebben jou onder je hoede gehad. Om er een paar te noemen: Eus van Vijfeijken, 
Arno van Haaren, Erik Jansen, Leo Janssen en vooral Henk Rikken. Vier jaar 
begeleidde hij jullie en in de B1 leidde dit tot een indrukwekkend rijtje successen: 
jullie werden 5e in de competitie, wonnen de bekercompetitie, werden Brabants 
kampioen en stonden in de helaas verloren finale van het Nederlands 
kampioenschap. Om een beeld te geven van de kwaliteit van die competitie: de B1 
speelde toen o.a tegen PSV, Willem2, RKC, Eindhoven, NAC en FC Den Bosch.  
   
Op je 26e moest je definitief stoppen als voetballer vanwege herhaaldelijk 
blessureleed. Maar je bleef actief verbonden aan JVC Cuijk. Je werd meteen leider.  
Een rijtje met teams dat je begeleid hebt: de E3, D1, C1, B2, A1, meerdere jaren 
JVC zondag 2 (waarmee je 1 x kampioen bent geworden), zondag1 en JVC 



zaterdag 1 (waarmee je afgelopen seizoen glorieus kampioen bent geworden). 
Naast je rol als leider ben je ook actief in de kledingcommissie en spring je bij daar 
waar nodig. In de turbulente JVC-periode bleef jij een stabiel JVC-er die mede het 
hart vormde van de JVC-ers die de club op de been hielden.  
  
Jeroen proficiat met je 40-jarig jubileum. 
 

Ivo Muyris, 40 jaar lid JVC Cuijk 

 
 
Beste Ivo, 
 
Je bent al begonnen op zesjarige leeftijd bij de F-pups van JVC onder leiding van 
Bep Jansen. Vervolgens doorliep je de hele JVC-jeugd: de E3 en E1, de D2 en D2, 
twee jaar de C1 bij Leo Janssen (in het tweede jaar kampioen!), twee jaar de B2 bij 
Sjaak Wellesen en twee jaar de A1 bij Henk Rikken 
 
Bij de senioren speelde je daarna In JVC 3 onder Bart Theunissen (1995), en in JVC 
2 (1996-2000) onder o.a. Gerold van Gessel en Tonnie Theunissen. In de Reserve 
Hoofdklasse werd helaas tweemaal op laatste speeldag het kampioenschap 
verspeeld.  
Bij de Groesbeekse Boys voetbalde je van 2000 tot 2007. Het hoogtepunt was de 
finale voor de KNVB-beker district Oost (verloren van HSC ’21), waarna je voor de 
nationale beker mocht aantreden tegen ADO Den Haag met als directe 
tegenstanders Wesley Verhoek en Eljero Elia. Sinds 2007 speel je in het JVC 
Vriendenteam, nu JVC2, en werd kampioen in de reserve 4e klasse Zondag. En 
sinds een aantal jaar ook in het 35+ 7x7 team. 
  
Als vrijwilliger bemande je de kascommissie. Op dit moment ben je samen met Mark 
Giesbers trainer en coach van JO14-3 en met dit team winterkampioen geworden! 
 



Dankjewel Ivo voor je 40-jarige inspanningen voor JVC Cuijk en nog veel sportief 
plezier in de toekomst. Van harte proficiat Ivo. 
 

Jan Peters, 75 jaar lid JVC Cuijk 

 
 

 
 
Beste Jan,  
 
Je bent al sinds 1949 lid van JVC Cuijk. Als je stil staat bij zo’n lange periode van 
lidmaatschap, is het opvallend dat je ruim 50 jaar tamelijk anoniem als speler actief 
bent geweest. Een no-nonsense man. In het veld stond je je mannetje, maar rond 
jou verder geen polonaise. Daar zat je helemaal niet om verlegen. 
 
Als keeper van het veteranenteam werd je in een gouden periode vele malen achter 
elkaar kampioen. Omdat je altijd in het zwart gekleed ging en altijd getooid was met 



een perfect verzorgde zwarte kuif, noemden je medespelers je ook wel de Zwarte 
Panter, een prachtige en zeer eervolle bijnaam, naar Frans de Munck, indertijd de 
keeper van het Nederlands elftal.  
 
Je hebt tot ver in jouw zestiger jaren betrouwbaar gekeept bij de veteranen in 
afwisseling met die andere topveteraan Ted Seijnder en werd ook bij andere teams 
als invaller hoog gewaardeerd. 
 
We spelden je daarom met groot genoegen vandaag dit ereteken op om je te 
huldigen als 75-jarig jubilaris. Van harte proficiat, Jan. 
 

Peter Pluk, 50 jaar lid JVC Cuijk 

 
 
Beste Peter, 
 
In 1974 ben je lid geworden op achtjarige leeftijd. Je doorliep alle jeugdelftallen van 
toen nog de S t/m de A1. Elke letter stond voor een leeftijdsklasse destijds. Als actief 
voetballer beleefde je hoogtepunten met JVC C1. Dit team behaalde het 
kampioenschap, werd bekerwinnaar en een zeer verdienstelijke tweede plaats op de 
Brabantse kampioenschappen. Helaas werd in de finale verloren van NAC Breda. 
Deze succesformatie stond onder leiding van Piet van Houtert, Jan Raap en trainer 
Sjaak Wellesen. 
  
Bij de senioren heb je eerst in het tweede team van JVC gespeeld en daarna in het 
derde.  Een glorieus kampioenschap met dit team onder leiding van Bart Theunissen 
geeft weer hoe de seniorenafdeling in die tijd bol stond van kwaliteit.  
  
Naast je rol als actief voetballer heb je je ook altijd op andere manieren ingezet voor 
de club. Als jeugdleider, trainer, bestuurslid, commissielid enzovoort. 



  
Je was in de tijd dat je als senior nog actief voetbalde ook vier jaar jeugdleider bij de 
B1 en A1. Trainer was destijds trainer Henk Rikken. Dit team had enkel Cuijkse 
jongens in de gelederen. Het succesvolle B1-team werd de hoogste amateurclub in 
een competitie met BVO’s. Tevens werd het winnaar van de Brabantse beker en 
tweede van Nederland. Daarna heb je jarenlang in de TC een rol gehad, vooral voor 
de jeugdafdeling.  
  
In de periode 2002 –2014 was je vice-voorzitter in het bestuur en heb je je vooral 
beziggehouden met alles rondom JVC 1. Niet alle hoogtepunten zijn hier te noemen, 
maar het bekeravontuur met wedstrijden tegen MVV en PEC Zwolle willen we hier 
zeker memoreren.  Sinds 2016 ben je lid van de licentiecommissie Amateurvoetbal 
van de KNVB. 
  
50 jaar JVC Cuijk zullen veel voor je betekend hebben, maar we danken ook jou 
ervoor dat je in die jaren veel voor JVC hebt betekend. Van harte proficiat, Peter. 
 

Jan Raap, 55 jaar lid JVC Cuijk 

 
 
Beste Jan 
 
Jij werd in 1969 gevraagd door Sjaak Roeffen, die jou graag wilde inlijven bij het 
veteranenelftal. Met succes, want het team werd jaar op jaar kampioen. Later was je 
ook leider van een van de beste C-elftallen die JVC ooit gehad heeft, een zeer 
talentvolle groep waarvan er uiteindelijk zeven spelers in JVC 1 kwamen. Met dat 
team speelde je de finale van het Brabantse kampioenschap tegen NAC. 
 



Als hoogtepunten beschouw je zelf ook je periode als jeugdsecretaris en de scouting 
voor JVC 1 met Sjaak Hofmans. En natuurlijk de mooie tijd die je zoon Edwin en 
kleinzoon Sam bij JVC hebben beleefd. 
 
Voor al je grote verdiensten voor JVC werd jij, Jan, al benoemd tot lid van verdienste 
van JVC Cuijk. Vandaag mogen we jou alsnog huldigen met je 55-jarig 
lidmaatschap. 
Van harte proficiat, Jan. 
 
 

Sjaak Wellesen, 60 jaar lid JVC Cuijk 

 
 
Beste Sjaak,  
 
Je werd lid van JVC Cuijk in 1964. Je ging meetrainen bij o.a. Louis Thijssen en 
Hans Bongartz. Een loopbaan als voetballer zat er helaas niet in vanwege medische 
redenen. 
Kort daarna vroeg Raad Jansen je als jeugdleider, waardoor je toch een team kon 
trainen en kon meevoetballen. Daarna bood je je aan als grensrechter bij JVC 2. Dit 
onder voorwaarde dat je bij leider Tonnie Bongartz stage mocht lopen en alle 
besprekingen en wedstrijdvoorbereidingen mocht bijwonen. Je leerde in die tijd veel 
over het trainersvak, ook als assistent van Chris Ooms die toen de succescoach was 
van de B1 (tegenwoordig JO17-1).  
 
Zeer gemotiveerd volgde je de trainerscursus en kende tussen je 22ste en 28ste als 
trainer succesvolle jaren. Je trainde in die tijd alle selectie-elftallen en stond vier 
dagen per week als trainer op het veld. Je coachte de teams waar mogelijk ook nog 
op de zaterdag. De resultaten mochten er zijn, een aantal teams ging zelfs naar de 



Brabantse kampioenschappen. De C1 werd daar tweede in de finale tegen NAC. 
Hoogtepunt was de A1, die Brabants kampioen werd met coach Jan Hermens.  
Met veel plezier regelde je jaarlijks in de jaren ‘80 en begin jaren ‘90 dat een of meer 
teams konden deelnemen aan de sportkampen van de NKS. De spelers die 
meegingen op kamp beleven hieraan na al die jaren nog altijd mooie herinneringen.   
Ook zat je acht jaar in de technische commissie en je zit inmiddels al zo’n dertig jaar 
in het hoofdbestuur.  
Samen met Gunther Robben en Annemarie Willemsheb jij het damesvoetbal nieuw 
leven ingeblazen.Je bent nog steeds trots op de wijze waarop dat toen is gegaan. 
Ook ontfermde je je over de kleding en materialen binnen JVC. En zo zijn er nog 
vele zaken op te noemen binnen JVC waaraan je hebt bijgedragen of deelgenomen. 
Je hebt in de loop der jaren alle club- en knvb-onderscheidingen die er bestaan 
mogen ontvangen voor al je vrijwilligerswerk   
 
Je hebt te kennen gegeven dat het na dertig jaar mooi is geweest. Dit zal je laatste 
seizoen zijn als bestuurslid. Uiteraard blijven wij graag gebruik maken van jouw 
enorme deskundigheid en kennis van het reilen en zeilen van de club. 
  
Sjaak ontzettend bedankt en van harte proficiat met jouw 60-jarig jubileum! 
 
Nog enkele sfeerfoto's 

 



 



 
 
 
 
 
 



 


